
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 22. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 69
Vil ministeren i lyset af, at dyreværnsloven, som fremhævet af dyrlæge Stig
Jessen fra veterinærrejseholdet på side 31 i magasinet Food & Culture nr.
10/2011, beskytter dyr på enkeltdyrsniveau, sikre, at man får et retvisende
indtryk af proportionerne i velfærdskontrollen, ved at afrapporteringer fra mini-
steriet og Fødevarestyrelsen om kontrolresultater fremover primært fokuserer
på kontrolfund pr. dyr ud af det samlede antal af tilsete dyr i stedet for at foku-
sere på landmændenes evne til regelefterlevelse på besætningsniveau?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Esben Lunde Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Esben.Lunde.Larsen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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